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Danmarks Fjerkræavlerforening for Raceavl 

Hovedbestyrelsesmøde nr. 119. 

HB møde tirsdag den 10. juni 2025 kl. 1930  

Virtuelt på TEAMS – mødelink er sendt.  

 

Deltagere:  

PH, Patricia Haynes, IT, Ib Thomsen,  

LMH, Lars Moos Hansen, WL, Willy Littau, 

JL, Johnny Larsen, PJ, Patrick Jensen  

JA Jørgen Abrahamsen, SL Svend Erik Kjær Laursen, 

MK Mads Kynde Jensen og TJ Ole-Bob Nielsen 

 

 
 
Dagsorden:  
Fraværende: Patricia Haynes, Ib Thomsen og Svend Erik Kjær Laursen 

 
Pkt.1. Velkomst og indledning v/Jørgen Abrahamsen 

Formanden bød velkommen og orienterede om dagsordenen. 

Der blev i fortrolighed orienteret om fremdriften i organiseringen af foreningens funktioner. 

 

Pkt. 2. Opfølgning på repræsentantskabsmødets og afviklingen af denne afvikling 

Der var enighed om, at det vil være hensigtsmæssigt at begynde Repræsentantskabsmødet allerede 

om formiddag kl. 10, og så enten aflyse HB-Mødet forud eller afvikle det dagen før. 

Der var enighed om, at vi igen bruger Vissenbjerg Storkro. 

På grund af dyrskuer var der ønske om at rykke Repræsentantskabsmødet en uge frem. Det er bare i 

Kristi Himmelfarts ferien, og det er ikke heldigt. 

Vedtægter siger: ”Repræsentantskabsmødet afholdes en gang årlig, så vidt muligt i sidste halvdel af 

maj eller første halvdel af juni”. 

Det giver mulighed for lørdag, den 9. maj (selvom vi ikke er nået helt til midten af maj), lørdag, den 

30. maj, lørdag, den 6. juni, og lørdag, den 13. juni 2026. Datoen aftales nærmere. 

 

Endelig konstituering af Hovedbestyrelsen 

Jørgen Abrahamsen, formand, Lars Moos Hansen, næstformand, Willy Littau, kasserer, og 

bestyrelsesmedlemmerne Patrick Jensen, Ib Thomsen, Patricia Haynes og Johnny Larsen, samt 

suppleanterne Mads Kynde og Ole-Bob Nielsen og webmaster Svend Erik Kjær Laursen. 

Suppleanter og webmaster indgår i hovedbestyrelsens arbejde. 

 

Pkt. 3. Kommunikation 
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Kommunikationsgruppen har holdt møde i forlængelse af repræsentantskabet, og har nogle punkter 

til afklaring i Hovedbestyrelsen i forhold til hjemmesiden. 

 

Tina Gundesen fra kommunikationsgruppen gennemgik aktuel status på «Ny Hjemmeside 

projektet» og ønskede afklaring på en række punkter: 

1. Funktionen ”Kontakt os” blev drøftet, og den skal være der, og med henvisning til konkrete 

funktioner og til udvalgte personer via mail. 

2. Funktionen ”Salg fra kontoret” blev drøftet, og navnlig Ringbestilling skal gøres mere enkel. 

3. Funktionen ”Landsudstilling” blev drøftet. Siden skal strømlines og alene indeholde 

elementer, der er nødvendige og aktuelle for den kommende Landsudstilling. Der skal være 

et afsnit, hvor kataloger fra tidligere og seneste Landsudstilling kan tilgås. 

4. Funktionen ”Hovedbestyrelsen” er tænkt som et lukket afsnit udelukkende for medlemmer 

af hovedbestyrelsen, hvor alt aktuelt materiale, der arbejdes med, kan tilgås elektronisk med 

login. Hovedbestyrelsen var aktuelt ikke klar til at tage dette skridt, men hjemmesiden skal 

klargøres til funktionen. 

5. Funktionen ”Regler” skal gennemgås nøje, så det alene er gældende regler og bestemmelser, 

der findes på siden. Det vil også være relevant for forståelsen af de enkelte bestemmelser, at 

der er en forklarende tekst, der fortæller, hvad der er relevant for medlemmer af DFfR. 

 

 

Pkt. 4.  Fødevarestyrelsens krav om registrering i CHR - Status 

Vi drøftede igen de nye regler for os vedr. CHR. Det er opfattelsen, at der nu er almindelig accept af 

det nye regelsæt. En række HB-Medlemmer tager aktuelt rundt i klubber og hjælper med opdatering 

i CHR. 

 

Pkt. 5. Landsudstillingen og EE-Udstillingen  

Willy Littau har været til generalforsamling i EE-Foreningen, hvor EE-Udstillingen var 

hovedemnet. Der er nu styr på organisationen og administrationen i forbindelse med udstillingen. 

Der vil komme en nærmere beskrivelse i blad nr. 6. 

Der skal tilmeldes til kontoret, som herefter vil sørge for samlet tilmelding. Seneste tilmelding er 

den 25. august 2025.  

Der vil være fælles transport sammen med Danmarks Racedueforeninger med tilskud. Størrelsen er 

ikke aftalt endnu. Det praktiske skal aftales med DRF i den nærmeste fremtid. 

 

Den endelige planlægning af vores egen Landsudstilling finder sted på næste HB-Møde. Sidste 

tilmelding er aftalt til den 20. september 2025. Alt vedrørende tilmelding kommer i blad nr. 7. 

 

Da vi har ændret på præmiereglerne, skal de nye med og der skal en artikel i bladet. Jørgen og Lars 

sørger for dette. 

 

Pkt. 6. Nyt fra Sekretariatet 

Der er stadig gang i ringsalget. Ringstørrelse 9 mm er overraskende udsolgt, og der arbejdes på at 

skaffe flere. 
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Pkt. 7. Aktuelle emner fra HB-Medlemmer til orientering eller afklaring 

Intet. 

 

Pkt. 8. Mødevirksomhed i Hovedbestyrelsen 

Der bliver snarest meldt en række datoer ud for HB’s møder i de næste 6 måneder. Der vil være tale 

om både fysiske og virtuelle møder. 

 

Pkt. 9. Sølv og guldnåle (fortroligt punkt) 

Ingen indstillinger 

 

Pkt. 9. Eventuelt 

Intet. 

 

Jørgen Abrahamsen  


